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04.06.2019 o 18:00 hod. Jakubská cesta 12, 974 01 Banská Bystrica  

 

 

ZÁPISNICA 
 

PROGRAM 

1.1 Prezentácia a privítanie prítomných 

1.2 Informácia o činnosti OR - Zhrnutie dosiahnutých výsledkov pri plánovaní nevyhnutných investičných opatrení 

z hľadiska bezpečnosti obyvateľov, ako aj pre skvalitnenie života v Mestských častiach Jakub a Kostiviarska 

1.3 Diskusia a návrhy 

1.4 Záver 

 

--- 

 

PROGRAM 

1.1 Prezentácia - počet prítomných viď. Príloha č.1 (k nahliadnutiu u predsedu OR) 

 

Po prezentácii a privítaní zúčastnených otvoril a ďalej viedol stretnutie p. Roman Béreš, ktorý prítomných informoval 

o aktuálnych a prebiehajúcich činnostiach OR, ako aj o záveroch z predchádzajúceho stretnutia. Zároveň ospravedlnil 

neprítomnosť ďalších členov a poslancov. 

 

1.2 Imformácia o činnosti OR 

 

@Oboznámenie prítomných s vykonanými aktivitami: 

 

- Zápisnica z Výboru mestskej časti, (ďalej len VMČ) o schválení investícií na vybrané opatrenia, ktoré budú 

financované z rozpočtu VMČ. (viď. Príloha) 

- to čo sa preberalo na Výbore MČ je obsiahnuté v zápisnici. 

- - dňa 29.05.2019 zasadala Komisia pre modernú samosprávu a mestské časti. Komisia rozdelila svoju 

činnosť na dve nosné témy, a to 1. "okrajové" časti mesta BB a riešenie ich problémov (vrátane požiadaviek 

od občanov prenesene cez predsedov OR v plnom rozsahu) a 2. modernizácia a inovácie v samospráve 

vrátane participácie. Zasadnutia komisie sú plánované na tretiu stredu v mesiaci, kde sa postupne budú 

preberať všetky predložené témy (návrhy opatrení), z čoho vyplynie uznesenie komisie, následne podľa 

príslušnej kompetencie bude priradené konkrétnej komisii na riešenie (napr. oprava cesty - Dopravná 

komisia, atď.) Komisia materiál po prerokovaní postupuje Mestskému zastupiteľstvu a vedeniu Mesta na 

schválenie atď. 
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1.3 Diskusia a návrhy 

 

@p. Kubiš pripomienka k oprave Ovocnej ulice – požaduje zistiť cenu vysprávok a ak sa cesta po 2 rokoch rozpadne, 

dať zhotoviteľa na súd. Zároveň je požiadavka na opravu celej Ovocnej ulice, nie len opravu výtlkov. 

 

@p. Kubiš + p. Bobáková - Ako sa bude odpratávať sneh na Novom svete, Ovocnej a Hruškovej ulici, Harmaneckej 

ceste, Kostiviarskej a Jelšovej ulici? 

 

@p. Sámel Jozef - Oprava cesty na Harmaneckej ceste - po rekonštrukcii sa prepadáva. 

 

@p. Huráková – žiada odškodniť ploty občanov na Novom Svete, osadiť dodatkovú tabuľu k blikajúcej dopravnej 

značke s vyznačím obmedzenej rýchlosti na 50km a ďalej požaduje aby výťahy na autobusovej stanici boli 

v prevádzke celý deň. 

 

@p. Huráková predložila list adresovaný na Mesto BB od KRPZ BB vo veci: Návrh na zlepšenie dopravno – bezpečnostnej 

situácie na ceste 1/59 medzinárodného významu (E77) „umiestnenie meračov rýchlosti“. (viď. príloha) 

 

@p. Kucbelová – predložila žiadosť na opravu cesty (výtlkov) na Jelšovej ulici v križovatke domov č. 23, č. 25 za 

zvýšeným mostom. (viď. príloha) 

 

@Vo všeobecnej diskusii občania vyjadrili svoj nesúhlas so skrátením finančných prostriedkov z rozpočtu VMČ 

a zároveň žiadajú, aby neboli menovaní v zápisnici pri jednotlivých pripomienkach, návrh: písať „občania + OR“. 

 

 

1.4 Záver 

 

OR sa dohodla, že nasledujúce stretnutie sa uskutoční dňa 2. júla 2019 o 18:00 hod. v Jakube na ihrisku. 

 

 

Zapisoval: Andrea Bérešová 

Vypracoval: Mgr. Peter Michal, 18.06.2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vyjadrenia a odpovede k jednotlivým bodom z diskusie sú na konci dokumentu. 
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Zasadnutie Výboru mestskej časti – volebný obvod č. 4 

28.5.2019 
 

ZÁPISNICA č.6 
 
zúčastnení: Katarína Čižmárová, Jozef Baláž, Peter Michal, Marek Odaloš, Marián Fejfar 
Program:  

1. Plánované invenstície a opravy vo VO 
2. Spravodaj 
3. Spoločenské udalosti vo VO č.4 (Deň Podlavíc a Skubína, Deň detí a Sv. Antonka v Uľanke, Deň Sv. Jakuba v Jakube a 

Kostivarskej) 
4. Zmena vo financovaní a termínoch schválených  akcií v rámcovom pláne.  
5. Rôzne 

K bodu č. 1: 
Na základe informácií poslancov nemáme zatiaľ presné informácie o nacenení jednotlivých plánovaných opráv na tento rok. Poslanci oslovia 
pani Hláčikovú o poskytnutie informácií a následne predsedníčka VMČ zvolá zasadnutie k tomuto bodu. 
K bodu č.2: 
Členovia zhodnotili obsah i distribúciu Spravodaja. S obsahom bola všeobecná spokojnosť. Vyskytli sa problémy v distribúcii, ktoré boli 
spôsobené Sl. Poštou. V budúcnosti tomu budeme venovať zvýšenú pozornosť a kontrolu distribúcie. 
K bodu č.3: 
V mesiacoch jún a júl prebehnú vo VO plánované akcie pre deti a obyvateľov jednotlivých častí VO. Podľa informácií predsedov OR sú akcie 
pripravené a podľa rámcového plánu financované z rozpočtu VO. K navýšeniu došlo len v prípade Dňa Podlavíc a Skubína, kedy  OR  
navrhla vyrobiť maskota „Cibuliaka“, ktorý bude prezentovať aj do budúcna symbol obce Podlavice pri všetkých akciách v komunite. Dve 
akcie mali znížené náklady spojením dvoch akcií v Jakube a Kostiviarskej (položka 15 a 16). 
K bodu č. 4: 
Uznesenie 14/2019: 
Výbor mestskej časti schvaľuje zmenu rámcového plánu akcií pre OR Podlavice-Skubín na akciu Deň Podlavíc navýšením sumy na 1221, 83 
eur. 
Zdôvodnenie: pôvodná suma 891,83 eur sa navyšuje o čiastku 330,00 eur, ktorá sa získala úpravou rozpočtu v položke 15. Oslavy MDD 
v Jakube zo 770 eur na 700,00 eur, v položke 16. Oslavy Sv. Jakuba zo 70, 00 eur na O eur, v položke 23. Mikuláš z 370,00eur na 310,00eur, 
v položke 25. Vianočná kapustnica z 250,00eur na 200,00eur, v položke 26. prevádzkové náklady z 270,00eur na 100,00eur.  (viď. príloha) 
K bodu č.5:  
Výbor mestskej časti sa opätovne zaoberal problémom zrušenia predajne potravín v Uľanke z dôvodu výpovede nájmu pre COOP Jednota zo 
súkromného objektu. Riešením by bolo vytvoriť podmienky pre kúpu tohto objektu Mestom BB spojením účelu využitia na sprevádzkovanie 
nájomného bezbariérového bývania, na ktorý sa v súčasnosti dajú čerpať eurofondy. 
V rámci diskusie vystúpili jednotlivý predsedovia OR: 
P. Fejfar: diskutoval ohľadne problematiky kanalizácie v Uľanke a vybudovania odvodnenia dažďových a podzemných vôd, o problematike 
novej zmluvy o používaní priestorov bývalého MNV.  
P. Michal: diskutoval o problematike vyčlenenia priestoru v Jakube, kde by sa mohlo vybudovať detské ihrisko s altánkom pre stretávanie sa 
obyvateľov pri letných akciách.  
Za najdôležitejší problém považuje proces rekonštrukcie cesty 1/59 a súčasnej realizácie splaškovej kanalizácie v Jakube a Kostiviarskej. 
Efektívne by bolo realizovať obe akcie súčasne. 
Uznesenie 15/2019: 
VMČ odporúča vedeniu mesta zvolať spoločné stretnutie zainteresovaných strán ohľadne realizácie združenej akcie rekonštrukcie cesty 1/59 
a splaškovej kanalizácie, za účelom koordinácie prác tak, aby investície boli efektívne vynaložené. 
Zároveň bola poverená p. Čižmárová informovať o situácii aj Komisiu pre modernú samosprávu a MČ. 
 
 
 
zapísala: Katarína Čižmárová     overil: Jozef Baláž 
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Vyjadrenia a odpovede k jednotlivým bodom z diskusie: 

 

@p. Kubiš pripomienka k oprave Ovocnej ulice – požaduje zistiť cenu vysprávok a ak sa cesta po 2 rokoch rozpadne, 

dať zhotoviteľa na súd. Zároveň je požiadavka na opravu celej Ovocnej ulice, nie len opravu výtlkov. 

 

- Z plánovaných opráv VO č. 4 na rok 2019 bola informácia o nacenení poskytnutá o troch 

nasledovných akciách; nakoľko ich súhrnná suma prevyšuje 60 tisíc euro, ostatné akcie 

nacenené neboli:  

o Oprava Ovocnej ulice s nacenením 37 218 eur (zaokrúhlene) 

o Oprava Ul. Priehrada s nacenením 20 110 eur(zaokrúhlene) 

o Oprava Bukovej ul. s nacenením 13 685 eur(zaokrúhlene) 

- Keďže uvedené investície prevyšujú sumu 60 000 eur, bude cca 12 tis. eur  doplnených z fondu 

údržby pre opravu Ovocnej ulice. 

- Poslanec J. Baláž vyslovil požiadavku, aby príslušným oddelením MsÚ bolo nacenených všetkých 

9 investičných akcií schválených 12.3.2019 VMČ – definitívny výber akcií na realizáciu je 

kompetenciou VMČ; informácia o nákladnosti jednotlivých projektov je  zároveň východiskom 

pre nasledujúci kalendárny rok, do ktorého sa nerealizované projekty presúvajú. Poslanec J. 

Baláž preto navrhol vyžiadať túto informáciu od MsÚ aspoň dodatočne. 
 

@p. Kubiš + p. Bobáková - Ako sa bude odpratávať sneh na Novom svete, Ovocnej a Hruškovej ulici, Harmaneckej 

ceste, Kostiviarskej a Jelšovej ulici? 

 

- V súčasnosti prebieha Verejné obstarávanie na výber dodávateľa a spôsob letnej a zimnej údržby 

chodníkov 

 

@p. Sámel Jozef - Oprava cesty na Harmaneckej ceste - po rekonštrukcii sa prepadáva. 

 

- rieši sa v zmysle reklamácie u dodávateľa. 

 

@p. Huráková 

- žiada odškodniť ploty občanov na Novom Svete. 

 

- Požiadavka bude predložená na Komisiu MsZ pre modernú samosprávu a mestské časti. 

 

- žiada osadiť dodatkovú tabuľu k blikajúcej dopravnej značke s vyznačím obmedzenej rýchlosti na 50km. 

 

- Požiadavku je potrebné nahlásiť formou oficiálnej žiadosti na Okresný Úrad, Odbor cestnej 

dopravy a pozemných komunikácií. 

 

- ďalej požaduje aby výťahy na autobusovej stanici boli v prevádzke celý deň. 

 

- Požiadavka bude predložená na Komisiu MsZ pre modernú samosprávu a mestské časti. 

 

- predložila list adresovaný na Mesto BB od KRPZ BB vo veci: Návrh na zlepšenie dopravno – bezpečnostnej 

situácie na ceste 1/59 medzinárodného významu (E77) „umiestnenie meračov rýchlosti“. (viď. príloha) 

 

- Nesprávny adresát: Mesto nemá v kompetencii cesty I. triedy. Požiadavku je preto potrebné 

nahlásiť formou oficiálnej žiadosti na Okresný Úrad, Odbor cestnej dopravy a pozemných 

komunikácií. 
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@p. Kucbelová – predložila žiadosť na opravu cesty (výtlkov) na Jelšovej ulici v križovatke domov č. 23, č. 25 za 

zvýšeným mostom. (viď. príloha) 

 

- Oprava výtlkov prebehne súčasne s opravou Ovocnej ul., ale bude hradená z bežných výdavkov 

(na opravy) 

 

@Vo všeobecnej diskusii občania vyjadrili svoj nesúhlas so skrátením finančných prostriedkov z rozpočtu VMČ 

a zároveň žiadajú, aby neboli menovaní v zápisnici pri jednotlivých pripomienkach, návrh: písať „občania + OR“. 

 

- Krátené finančné prostriedky za naše MČ boli určené na vydanie Spravodaja. 

- Zápisnica je dokument v ktorom sú zosumarizované informácie, návrhy a požiadavky, či 

sťažnosti od občanov, ako aj od OR. V tejto súvislosti musí byť vyhotovená zápisnica zo 

Stretnutia - schôdze, avšak nie ako zbytočný byrokratický dokument, ale ako právny doklad 

vyjadrenia súhlasu, nesúhlasu, požiadavky, stanoviska, alebo aj sťažnosti. Je nevyhnutné  

vytvoreniu zápisnice venovať dostatočnú pozornosť. Zápisnice sú evidované a požiadavky, 

návrhy a sťažnosti sú ďalej distribuované na jednotlivé Komisie MsZ ako aj odborné útvary 

Mesta. Vzhľadom na tieto skutočnosti možno konštatovať, že „Zápisnica“ ako dôveryhodný 

dokument nie je a nesmie byť len znáškou anonymných invektív, sťažností a nadávok a občan, 

obyvateľ by si mal stáť za svojim názorom, či už sa jedná o návrh, alebo naopak o sťažnosť.... 


